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Írásbeli kérdés

Kővér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 .

§ (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtania Földművelésügyi Miшsztériumot vezető miniszterhez,

minta tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Kívánja-e támogatnia F őldművelésűgyi Minisztérium а testi és lelki egészséget а mezőgazdaságon

keresztűt?»

cimmel.

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország Alaptörvénye XX. cikk (1) bekezdése szerint „Miпdeпkiпek joga van а tesfi és lelki egészséghez . ”
Ugyanezen jogszabályhely (2) bekezdése kimondja, hogy а fenti jog „érvényesülését Magyarország genetikailag

módosított élőlényektől mentes mezőgazdasággal, a~ egészséges élelmiszerekhez és az ivóvízhez való hozzáférés

biztоsыósával, а типkavédelет és az egészségügyi ellátás megsтervezéséуеl, а sportolás és а reпdrzeres testedzés

támogatásával, valamint а környezet védelmének biztоsítasaval segíti elo”. "

Jóllehet а kiónozás lényegét tekintve tér e1 а génmódosítástól, azonban előfordцнmt olyan eset, amelyben az elev e

génmódosítás útján létrehozott egyedeket másolnak . Kétséget kizáró módon kijelenthető , hogy ezen egyedi fajták

sok esetben súlyosan és visszafordíthatatlanul károsítják környezetüket, а természetet.

Az utóbbi időben egyre inkább terjed hazánkban а fászárú energiaültetvények telepítése, melyek során gyakort a

alkalmaznak kiónozott fajtákat . А httр^//www.епmугоrеst.еЦ/ honlapon а következő népszerűsítő írás is olvasható :

„A sгаЬadalоттal védett Alasid New Cloпes (ANC) пemesпуйr fajták kő2ül jelenleg nagy tömegben allí juk elő а
magyar éghajlati és termőhelyi viszonyokat kedvelő AF2 dugványokat, valamivel kisebb теппуiségben termelünk

speciális igényeket kielégUő MoУviso 6 AF6 dugvaпyt. "



Fentiekre való tekinte ttel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat arról, hogy
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Mennyire elterjedt az energiaültetvények területén а klónozott fajták alkalmazása?
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А http://www.energyforest.eШ honlapon hirdetett nővények eredeti рéldánуа génmódosítás útján keriílt- e

előállításra, avagy nem ?
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Elképzelhetőnek tartja-e, hogy egyes területeken azért kerül, vagy került sor az aktuális m űvelési ág

megváltoztatására, hogy azokon kiónozo tt egyedekből alló energiaültetvényeket telepítsenek?

N. Milyen módon és mértékben nyújtott támogatást а szaktárca, illetve annak egyes háttérintézтényei 2010 –

2013-as években energiaű ltetvények létrehozására, illetve fемtartásárа , és ebből mekkora részt képeztek a z

olyan energiaültetvények, melyeken klónozott egyedek találhatóak?

Várom mindenre kiterjedő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . június 18 .

Tisztelettel :

Hegedűs rántné

Jobbik
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